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Mødedato 

23. august 2021 

Mødested 

Sdr. Bjert Skole 

Mødetidspunkt 

Kl. 17.00 - 19.30 

Referent 

Henrik Larsen 

Møde i 

Skolebestyrelsen 

 

Deltagere 

Skolebestyrelsens medlemmer 

 

Fraværende 

Caroline Bak Jørgensen, Sanne Ries og Morten Frederiksen. 

 

 

 

1. Godkendelse af dagsorden og referat fra sidste møde (B) 

Dagsorden 23.08.21 godkendt med to tilføjelser: 

 udkast til ferieplan skal drøftes – punkt 7.a 

 afstandskriterier for elevers optagelse på Munkensdam Gymnasium skal  

drøftes – punkt 7.b 

 

Referat 10.06.21 godkendt 

 

 

 

2. Nyt fra elevrådet (O) 

Repræsentanterne fra elevrådet deltager først fra næste bestyrelsesmøde 

 

 

 

3. Styrelsesvedtægt og forretningsorden (O+D) 

Som en fast procedure starter vi altid det nye skoleår med at kigge i vores 

forretningsorden. Gør vi det aftalte, og lever vi op til styrelsesvedtægten? 

Der er ikke ændret i styrelsesvedtægten.  

 

Indholdet i forretningsordenen gav anledning til gode drøftelser om inddragelse af 

forældrekredsen, orientering om bestyrelsens arbejde, form på årsberetningen m.v. 

Punktet sættes på novembermødet, da vi også står over for valg til skolebestyrelsen  

i 2022. 

 

Der skal laves enkelte administrative ændringer omkring: 

 Skolens navn, som er ændret til Sdr. Bjert Skole 

 Forældreintra, som er erstattet af Aula som kommunikationsværktøj 
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Side 2 

 

4. Ordensregler og antimobbestrategi (O) 

Skolebestyrelsen skal én gang årligt præsenteres for skolens ordensregler og 

antimobbestrategi. 

Begge dele dagsordensættes på efterfølgende møder som selvstændige punkter i vores 

gennemgang af principper. Her kan der besluttes ændringsforslag. 

 

Ordensregler og antimobbestrategi præsenteret og drøftes på kommende møder. 

 

 

 

5. Opstart af skoleåret (O) 

Corona 

Klasserne følger nu deres normale skemaer og frikvarterer afholdes som før corona. 

Alle skal selvfølgelig stadig vise hensyn og tage sine forholdsregler for at undgå 

smittespredning. 

Det har været et enkelt udbrud af corona på 5. årgang, hvor de to klasser efterfølgende 

blev hjemsendt til testning efter sundhedsmyndighedernes anbefalinger. 

 

Personaler 

Mette Palmer er stoppet, da hun har fået nyt arbejde. 

Birthe Vedsted er stoppet for at gå på pension. 

Anne Museth er ansat i en fast stilling sammen med to øvrige nye lærere, som der er 

orienteret om tidligere. 

Jette Holdt er ansat til at varetage UUV-timer i børnehaveklassen samt opgaver i SFO. 

 

 

 

6. Formandens beretning (D) 

Tommy udarbejder beretning på baggrund af tidligere input. 

 

 

 

7. Skolebus – høringssvar (B) 

Uffe gennemgik forslag til ændring af ruteføringen af ”rute 533”, som tænkes 

gennemført i to etaper, hvor nogle veje betjenes fra uge 43 og øvrige veje først fra 

starten af skoleåret 2022-2023. 

Bestyrelsen tiltrådte forslaget, hvis blot afgangstiderne er tilpasset afslutningen af 

undervisningstiden. 

 

7.a – Udkast til ferieplan 

Forvaltningens udkast til ferieplan gennemgået og godkendt uden kommentarer. 

 

7.b – Afstandskriterier for optagelse af elever på Munkensdam Gymnasium 

Der er lavet en skillelinje, hvor elever fra 6091 Bjert optages på Munkensdam 

Gymnasium, mens elever fra 6092 Stenderup ikke kan optages på Munkensdam, men 

får tilbudt optagelse på Kolding Gymnasium. 

Bestyrelsen finder det uheldigt, at tidligere klassekammerater spredes på to forskellige 

gymnasier. 

Tommy Andersen og Morten Frederiksen har bestyrelsens opbakning til at lave officiel 

skrivelse fra bestyrelsen. 
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Side 3 

8. Madordning (B) 

Skoleboden har været lukket under corona og er ikke åbnet ved skoleårets start. Lige 

nu er der mulighed for at bestille mad via ”Pulzion” (KFUM-hallerne) om fredagen, 

hvorfra maden bringes direkte til skolen. 

Boden forbliver lukket og muligheden for køb ved ”Pulzion” fortsætter, men skal 

drøftes på et senere møde, når samfundet ikke længere er forstyrret af corona. 

 

 

 

9. Principper 

Befordring 

Princippet gennemgået – der laves ingen ændringer. 

 

Vikardækning 

Princippet gennemgået – der laves ingen ændringer. 

 

Skolerejser 

På bestyrelsesmødet 10.06.21 drøftede bestyrelsen det pædagogiske og sociale 

formål for turene på de respektive årgange. 

Dorte fik til opgave at bede lærerne på de tre ture på de respektive årgange om at lave 

en beskrivelse af turenes formål både fagligt og socialt. Formålet skulle efterfølgende 

drøftes på et kommende bestyrelsesmøde. 

Da lærergruppen siden sidste møde ikke har mødtes i relevante fora om dette, 

udsættes drøftelsen til næste skolebestyrelsesmøde. 

 

 

 

10.  Info 

 

 Formanden 

Intet 

 

 SFO 

Intet 

 

 Skole 

Intet 

 

 Ledelse  

Der har i udvalgte weekender været stor aktivitet af unge mennesker på skolens 

område, hvor der er drukket alkohol og efterladt områder uden oprydning. 

Skolen har ansøgt midler fra en udepulje til en bålhytte og er tilgodeset med 

50.000. Der arbejdes videre med yderligere finansiering. 

I udskolingen er der åbnet for at erstatte elevplanerne med en tidsmæssig 

udvidelse af skole- hjemsamtalerne, hvor den enkelte elev selv skal på banen 

med refleksion over eget udbytte af undervisningen. 

 

 

11.  Eventuelt 

 Betina spurgte til hyppigheden af skolefotografering, hvor prioriteringen lige nu er, at  

 klasserne fotograferes hvert andet år.  

 Det drøftes på et senere møde om der skal ændres i nuværende prioritering, som er  

 0. - 2. - 4. - 6. - 7. - 9. årgang. 

 



 

 

 

— 

Side 4 

 

Kommende møder  

 

2021  

Tirsdag  28.09    kl. 17.00  

Mandag  01.11    kl. 17.00  

Torsdag  02.12    kl. 17.00 Juleafslutning  

 

2022 

Onsdag  02.02    kl. 17.00     

Tirsdag  22.03    kl. 17.00  

Mandag  02.05    kl. 17.00  

Torsdag  09.06    kl. 17.00  Sommerafslutning 


